
Tomasz Lipiński       Poznań, 16-09-2018 r.

Radny Miasta Poznania

                 Prezydent Miasta Poznania

                               Jacek Jaśkowiak

INTERPELACJA

dot. wykolejenia tramwaju linii nr 9 w dniu 15 września 2018 r.

Szanowny Panie Prezydencie,

zgodnie z zapewnieniami ZTM oraz miejskich spółek PIM i MPK ww. wykolejenie nie ma związku

z  toczącą  się  inwestycją  przebudowy  ul.  Św.  Marcin.  W związku  z  tym  uprzejmie  proszę  o

udostępnienie  dokumentacji  odbioru  nowego  torowiska  oraz,  o  ile  to  możliwe,  informacji  czy

służby miejskie sprawdziły stan techniczny łuku torowiska, na którym doszło do tego zdarzenia,

pod  kątem  ewentualnych  uszkodzeń  spowodowanych  przez  toczącą  się  w  jego  bezpośrednim

sąsiedztwie budowę i obecność ciężkiego sprzętu budowlanego. 

            Z poważaniem

                             Tomasz Lipiński


